
Zápis číslo 17 
Ze zasedání zastupitelstva obce Kamenec u Poličky, 

které se konalo 22. května 2006 v budově Obecního úřadu 
 
Přítomni: Cacková Miloslava, Červený František, Doležal Jiří, Jiruše Josef, Groulík Jiří,                                  
Martinů Ladislav, Popelková Hana, Stříteřská Viktorie a Šváb Petr 
 
Ostatní občané dle prezenční listiny. 
 
Ověřovatelé zápisu: Jiří Groulík, Ladislav Martinů 
Jednání bylo zahájeno v 19.40 a ukončeno ve 20.55 hod. 
 
Program:  1) Kontrola usnesení z minulého zasedání 
 2) Schválení závěrečného účtu za rok 2005  
 3) Seznámení s postupem prací na opravě budovy prodejny a pohostinství 

           4) Oprava místního rozhlasu   
 5) Oprava požárních nádrží 
 6) Přestavba skladu a běžecké dráhy v areálu Pod Lipou 
 7) Projednání žádosti o prodej pozemků.  
 8) Různé 
 9) Usnesení 
 
1) Starosta seznámil přítomné s usnesením z minulého zasedání zastupitelstva obce. 
K dešťové kanalizaci pro rodinné domy čp. 206 a 207 bude vybudována i vodovodní přípojka 
k pozemku parcelní číslo 84. Majitelka tohoto pozemku paní Soňa Ligmajerová ze Žďáru nad 
Sázavou chce v budoucnu na tomto pozemku postavit rodinný dům. V současné době probíhá 
stavební řízení k této kanalizaci a vodovodní přípojce.  
K zatrubnění rigolu na pozemku parcelní číslo 93/35 a 393 je nutné vytýčení telefonního 
kabelu, které bude provedeno do konce května.  
2) Přezkoumání hospodaření obce za rok 2005 provedl pracovník Krajského úřadu 
Pardubického kraje ve dne 11. a 12. dubna 2006. Ve zprávě o této kontrole jsou zaznamenány 
tři drobné nedostatky, které však nemají vliv na hospodaření obce. Členové zastupitelstva 
neměli  ke zprávě připomínky.  
3) Ing. arch. Petr Talanda vypracoval návrh na výměnu oken v budově obchodu a 
pohostinství. Plastová okna jsou objednaná. Výměnu bude provádět firma STREFA, spol. s r. 
o., Polička. Výměna se bude provádět koncem června a začátkem července.     
4) Oprava místního rozhlasu bude provedena tak, že stávající ústředna bude nahrazena 
ústřednou pro bezdrátový rozhlas a na současném venkovním vedení bude provedena kontrola 
a výměna  reproduktorů, aby občané, kteří nebudou chtít domovní přijímače, mohli vysílání 
také sledovat. 
5) Krajský úřad Pardubického kraje naší obci poskytne dotaci ve výši 200 tis. Kč na opravu 
dvou požárních nádrží. Oprava bude provedena do konce září 2006. Celkové náklady budou 
cca 500 tis. Kč.   
6) Při výběrovém řízení na přestavbu skladu, rozhlasové věže a běžecké dráhy v areálu Pod 
Lipou byla vybrána firma PÁSEK, stavební firma, spol. s r. o., Polička. Stavební práce budou 



zahájeny v červnu a dokončeny budou v srpnu. Celkové náklady budou 905 tis. Kč. Na tuto 
akci bude použita odměna ve výši 400 tis. za bílou stuhu ze soutěže Vesnice roku 2005.  
7) Pan Václav Muff, čp. 5 předal 1. 3. 2006 žádost na koupi pozemků parcelní číslo 75/1, 
93/2, 93/1 a 93/45, které jsou v majetku obce. O část pozemku p. č. 75/1 požádali v lednu 
manželé Kadidlovi. Zastupitelstvo obce souhlasí s prodejem za předpokladu, že dojde 
k dohodě s majiteli sousedních pozemků, s panem Milošem Nunvářem čp. 3 a manželi 
Kadidlovými čp. 161. Ostatní pozemky, o které požádal pan Muff jsou v těsné blízkosti 
požární nádrže, která se bude letos opravovat. Případný prodej je možný až po dokončení 
opravy a zaměření pozemků.  
8) Shromažďování mládeže v horní čekárně je kritizováno občany, kteří mají domy u této 
čekárny. Několikrát  zde provedla kontrolu i Policie ČR. Zastupitelstvo obce rozhodlo, aby 
byla u čekárny demontována přední stěna. Do čekárny bude potom vidět a tím snad nebude 
pro mládež tak přitažlivá.          
Schválené dotace na opravu požárních nádrží a dotace na volby, které budou v letošním roce 
je potřeba promítnout do rozpočtu obce. Zastupitelstvo obce s úpravou rozpočtu souhlasí. 
Zastupitelstvo obce také schvaluje výplatu odměn pro neuvolněné členy zastupitelstva obce 
dle nařízení vlády č. 50/2006. Ve výplatě za měsíc duben byl proveden doplatek za leden, 
únor a březen. 
Některé obce mají smlouvu s firmou VHOS, a. s. Moravská Třebová na odebírání odpadní 
vody z jímek nebo septiků. Naše obec tuto smlouvu ještě nemá. 
Dostali jsme žádost od paní Hedviky  Kvapilové na navezení štěrku na cestu od čp. 67 po čp. 
66. V žádosti se uvádí, že úpravu cesty si provedou sami.      
 
9) a) Zastupitelstvo obce schvaluje závěrečný účet obce za rok 2005. 
b) Zastupitelstvo schvaluje úpravu rozpočtu pro rok 2006. Celkové příjmy se zvyšují o 217,7 
tis. Kč.  
c) Pozemek parcelní číslo 75/1 bude prodán až po vzájemné dohodě s majiteli sousedních 
pozemků. Pokud k dohodě nedojde, zůstane nadále pozemek v majetku obce. Prodej ostatních 
pozemků projednat v zastupitelstvu obce až po provedení opravy požární nádrže. 
d) U čekárny v horní části obce provést demontáž přední stěny. 
e) Navést štěrk na cestu od čp. 67 po čp. 66. 
f) Odměny neuvolněným členům zastupitelstva obce upravit dle nařízení vlády č. 50/2006 Sb. 
g) Uzavřít smlouvu s firmou VHOS, a. s. Moravská Třebová na odvoz odpadních vod ze 
septiků a vyvážecích jímek. 
h) Upozornit majitele pozemku, které nejsou udržovány, aby provedli nápravu. 
ch) Upozornit pana Karla Švejdu čp. 123 na včasné vyvážení jímky.    
 
      
                
       Ověřil:  …………………………. 

Zapsal: Petr Šváb  
          ………………………… 
V Kamenci u Poličky 29. 5. 2006 


